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Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Mennyi a külföldi tulajdonba került földterületek nagysága? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani

Gráf József

földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

Az ország közvéleménye előtt régóta ismert tény az, hogy folyamatosan növekszik a
külföldiek jelenléte a hazai földpiacon a magyar mez őgazdaság katasztrofális helyzete miatt .
Ugyanis a gazdák nagy része kilátástalan helyzetben vannak a felvásárlási árak pofátlanu l
alacsony mivolta és a kötelező mezőgazdasági támogatások késleltetett kifizetés e
következtében .
A FVM persze elismeri, hogy jogos a gazdálkodók elkeseredettsége, de érdekes módon a
problémák felszámolásában nem érdekeltek . Ennek következtében alakult ki az a helyzet ,
hogy a földek egy bizonyos részét zsebszerz ődések formájában értékesítették a kilátástalan
helyzetben lévő gazdálkodók így került három megye nagyságának megfelel ő terület külföld i
állampolgárok kezébe.

Ennek következtében kérdezem Miniszter Úrtól, hogy :
-Mennyi azon földterület nagysága, amely zsebszerződések által vagy egyéb módon külföld i
állampolgárok kezébe került?
-Milyen érdemi lépéseket tett a kormány a zsebszerz ődések megakadályozása érdekében?
-Bologató János módjára miért csak ígérik a gazdálkodók problémájának felszámolását a
tényleges cselekvés helyett ?
-Hogyan kerülhetett három megye nagyságának megfelelő földterület külföldiek kezébe ?
-Van e esély a zsebszerződések által megszerzett földek visszaszerzésére?

Várom válaszát .

Békés, 2010. február 9 .
Erdős Norbert .
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